
 

 

 

  
 

   

 

De Minister van Financiën   

De heer W.J. Bos 

Postbus 20201 

2500 EE Den Haag  

 

 

 datum 16  december 2008 

 betreft Voorstel van de Europese Commissie inzake banken die zijn aangesloten bij centrale instellingen, etc. 

(COM(2008)602) 

kenmerk    142961.u   

Geachte heer Bos,   
 

Op 1 oktober 2008 presenteerde de Europese Commissie een voorstel voor een richtlijn van het 

Europees Parlement en de Raad tot wijziging van de Richtlijnen 2006/48/EG wat betreft banken 

die zijn aangesloten bij centrale instellingen, bepaalde eigenvermogensbestanddelen, grote po-

sities, het toezichtkader en het crisisbeheer (COM(2008)602; dossier E080141 op 

www.europapoort.nl). Op 25 november jl. ontving de Eerste Kamer het BNC-fiche inzake dit 

voorstel. Beide documenten zijn in de vergadering van de commissie Financiën van 9 december 

jl. besproken.  

 

In paragraaf 4 van het BNC-fiche, getiteld bevoegdheidsvaststelling en subsidiariteits- en pro-

portionaliteitsoordeel, wordt gesteld dat Nederland ten aanzien van de securitisatie, geen voor-

stander is van de bepaling die stelt dat securitiserende instellingen verplicht worden om een 

deel, te weten 5%, van de securitisatie aan te houden. De achterliggende gedachte achter deze 

bepaling is, zo wordt gesteld in het fiche, dat de belangen van de uitgevende instelling gelijk 

worden getrokken met de belangen van de investeerder. (Hier bedoelt de regering waarschijn-
lijk de belangen van de ‘belegger’ aangezien het hier gaat om waardepapieren of vermogensti-

tels.) De regering steunt deze achterliggende gedachte alsmede de kwalitatieve bepalingen die 

dit bevorderen, maar plaatst vraagtekens bij de kwantitatieve verplichting daar deze onwense-

lijke bijwerkingen heeft.  

 

De commissie Financiën verneemt graag van u nadere onderbouwing waarom de grens van 5% 

niet wenselijk wordt geacht en op welke ‘onwenselijke bijwerkingen’ hier wordt gedoeld.  Tevens 

verneemt deze commissie gaarne uw visie op het Europese voorstel binnen het kader van de 

financiële crisis.  

 

De commissie ziet uw antwoorden met belangstelling tegemoet.  

Hoogachtend,  

 

 

De voorzitter van de commissie Financiën  
Prof. dr. P.H.J. Essers  




















































































































































































